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Nr. Onderwerp Besluit/toezegging 
1.  Opening en 

mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
Alle 33 raadsleden zijn aanwezig. 

2.  Vaststellen agenda De voorzitter stelt uit naam van het presidium voor om het 
onderwerp ‘Kadernota digitale ethiek’ van de agenda te halen en 
voor een ander moment consulterend te agenderen. Geen van de 
raadsleden verzet zich daar tegen, daarmee komt agendapunt 13 te 
vervallen. 
De SP heeft een motie vreemd aan de orde aangekondigd over 
“Ondersteuning maatschappelijke ontmoetingsplek Marsdijk”. Die 
wordt als (nieuw) punt 13 aan de agenda toegevoegd. 
De raad stelt de agenda met deze wijzigingen vast. 

3.  Lijst 
toezeggingen 

De volgende toezeggingen zijn afgerond: 
- 24.18 jongerencentrum 
- 24.24 buurthuis Marsdijk 
- 25.01 jeugdzorg 
- 25.03 jeugdzorg 
- 25.05 parkeertarieven 
- 25.06 fietsparkeren station 
- 25.07 jeugdzorg 
Geen van de raadsleden reageert nader op de geactualiseerde 
overzichten. Daarmee stelt de raad de bijgewerkte overzichten vast. 

4.  Ingekomen stukken De raad stemt in met de voorgestelde afhandeling. 
5.  Vaststellen 

besluitenlijst  
De raad stemt in met de besluitenlijst van 20 maart. 

Naar aanleiding van punt 9 op de besluitenlijst meldt mw. Van de 
Kant (D66) dat D66 een motie heeft overwogen over een dak op 
de wielerbaan. Aanleiding daartoe was in de inbreng van de 
insprekers op 6 maart. Uit oogpunt van transparantie laat ze 
weten dat er bij andere politieke partijen onvoldoende draagvlak 
was om daar het verdere gesprek over te hebben. 

De raad stemt in met het verslag van 3 april. 
6.  Vraagrecht raadsleden 

en inwoners 
1. Er zijn 3 aanmeldingen voor het vraagrecht: Mw. Timmerman 

(bestuurslid “Activiteiten Marsdijk”) vraagt hoe de raad haar rol 
ziet in het ondersteunen van initiatieven uit de wijk. Concreet 
gaat het om het initiatief om het pand aan de Wilgenbeemd 2 (de 
Opstandingskerk) te kopen. De buurt heeft zelf geld ingezameld 
om daar een buurtontmoetingsruimte van te gaan maken, maar 
heeft een bijdrage van de gemeente nodig om het pand te 
kunnen kopen. Het college heeft een aanvraag afgewezen, 
daarom nu de vraag aan de raad om dat te heroverwegen. 
Dhr. Santing (Stadspartij PLOP) reageert met de aankondiging 
dat er bij agendapunt 13, de motie vreemd aan de orde van de 
SP, verder over gesproken wordt. 
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2. Dhr. Witteman (CDA) vraagt of de gemeente Assen er op 
voorbereid is dat ook inwoners van Assen te maken gaan krijgen 
met wolven. 
Wethouder Broekema verwacht niet dat een stedelijk gebied als 
Assen daar snel last van gaat krijgen. De provincie Drenthe is 
verantwoordelijk voor de veiligheid en communicatie met 
betrekking tot wolven. Mocht zich binnen Assen een incident 
voordoen, dan zal de burgemeester van Assen daar een rol in 
hebben. Hij stelt voor om de provinciale informatie over de wolf 
ook op de website van de gemeente te delen. 

3. Dhr. Klingenberg (D66) vraagt of de bibliotheek gratis kan 
worden voor inwoners en studenten tot 30 jaar. 
Wethouder Ten Oever geeft aan dat DNK verantwoordelijk is 
voor de tarieven van de bibliotheek. In andere gemeenten in 
Drenthe is de bibliotheek via een speciale pas tot 30 jaar gratis. 
Zij evalueren dat deze zomer. DNK zal na de zomer op basis van 
die evaluatie bepalen of jongeren tot 30 ook in Assen gratis naar 
de bibliotheek kunnen. Wethouder Ten Oever zegt toe de raad te 
informeren over het resultaat. 

7.  Toelating 
plaatsvervangend 
raadslid 
 

Vooraf 
Elke fractie in de gemeenteraad heeft de mogelijkheid om een 
plaatsvervangend raadslid voor te dragen (een commissielid in de 
zin van de gemeentewet). Deze personen mogen wel meepraten bij 
consulterende raadsbijeenkomsten en informatieavonden, maar 
hebben geen stemrecht bij vergaderingen als deze. 
Mevrouw Van Brakel heeft zich eind vorig jaar afgesplitst van de SP 
en is als eenmansfractie doorgegaan onder de naam Lijst van 
Brakel. Zij draagt nu een plaatsvervangend raadslid voor in de 
persoon van mevrouw Bakker.  
De commissie geloofsbrieven, bestaande uit dhr. Bakker (voorzitter), 
dhr. Van der Wal en mw. De Ruiter heeft de stukken onderzocht en 
akkoord bevonden. Er zijn geen beletselen om mw. Bakker toe te 
laten als plaatsvervangend raadslid van de gemeenteraad Assen. 
 
Besluitvorming 
De raad besluit zonder stemming: 
met ingang van 17 april 2025 mevrouw A.A. Bakker toe te laten als 
plaatsvervangend raadslid namens Lijst Van Brakel. 
 
Mw. Bakker legt de eed af. De voorzitter heet haar welkom als 
plaatsvervangend lid van de gemeenteraad. 

8.  BOPA Tiny houses 
Witterhoofdweg  

Vooraf 
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 Het plan om tiny houses aan de Witterhoofdweg te bouwen past niet 
in het omgevingsplan. De gemeente kan voor een periode van 15 
jaar een vergunning verstrekken in afwijking van deze regels, maar 
alleen als de gemeenteraad hier een positief advies over geeft. 
 
Debat 
De meeste partijen zijn blij dat er na de lange voorbereiding nu iets 
gaat gebeuren. Ze vinden het belangrijk dat er genoeg variatie in het 
plan mogelijk is en hebben waardering voor de doorzettingskracht 
van betrokkenen. 
Assen Centraal vindt het een mager resultaat dat na zo’n lange 
voorbereiding er voor een deel van de 21 woningen een 
initiatiefnemer is. De behoefte aan reguliere huurwoningen is vele 
malen groter. Leefbaar Assen vult daarop aan dat de locatie naast 
de snelweg slecht blijft, ook voor een tijdelijke vergunning. 
 
Besluitvorming 
De raad neemt het voorstel aan 
• met 25 stemmen voor van Stadspartij PLOP, ChristenUnie, 

PvdA, VVD, GroenLinks, D66, SP en CDA  
• met 8 stemmen tegen van, ASSEN CENTRAAL, Leefbaar Assen 

en Lijst Van Brakel 
 
De raad besluit: 
1.1 Conform dit voorstel bindend advies te geven over de aanvraag 

omgevingsvergunning voor het mogelijk maken van maximaal 
21 tiny houses aan de Witterhoofdweg voor maximaal 15 jaar 

1.2 Een uitvoeringskrediet van € 410.000,- excl. btw beschikbaar te 
stellen voor bouw- en woonrijp maken, plankosten en niet 
terugvorderbare btw; 

1.3 De hieruit voortvloeiende kapitaallast van €31.433 vanaf 2026 
op te nemen in de begroting en deze te dekken vanuit de 
erfpachtcanon; 

1.4 De 11e begrotingswijziging voor de begroting 2025 vast te 
stellen. 

9.  Stedelijk 
jongerencentrum 
Assen  
 

Vooraf 
In het bestuursakkoord is afgesproken om samen met de Asser 
jeugd en de raad een nieuw jongerenbeleid te ontwikkelen, wat 
leidde tot de Startnotitie ‘Beleid voor en door jongeren’. 
Uit een onderzoek van CMO STAMM bleek in 2024 de behoefte aan 
een jongerencentrum, wat verder werd uitgewerkt met input van ruim 
1000 jongeren en 26 organisaties.  
Op basis van deze input wordt de oude ING-bank aan de Jan 
Fabriciusstraat 4 nu voorgesteld als de locatie voor het stedelijk 
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jongerencentrum in Assen. Op 3 april heeft de raad hier 
consulterend over gesproken. Het is toen vooral gegaan over het 
betrekken van omwonenden, ook in relatie tot eventuele overlast, het 
benodigde budget voor de lange termijn en de diversiteit van de 
doelgroep. 
 
Debat 
Alle fracties zijn blij dat er nu een concrete locatie gevonden is voor 
een jongerencentrum. Zij benadrukken dat een open gesprek met de 
omgeving, het principe van goede buren, erg belangrijk is. Ze vragen 
de wethouder om de raad daarvan op de hoogte te houden. Enkele 
fracties vragen specifiek aandacht voor het oplossen van de overlast 
bij het nabijgelegen speeltuintje. 
De ChristenUnie vraagt specifiek naar het voorzitterschap in het 
jongerencentrum en naar het gebruik van prestatie indicatoren (kpi’s). 
 
Wethouder Broekema noemt dit een belangrijke stap. Er is door veel 
mensen hard aan gewerkt. Het goed om te zien hoeveel draagvlak 
er nu is. Hij geeft aan dat het belangrijk is op om hier met alle 
betrokkenen gezamenlijk verder invulling aan te geven, bijvoorbeeld 
als het gaat om de openingstijden. Wethouder Broekema zegt toe de 
raad op de hoogte te houden van de vorderingen. Het proces zal ook 
worden geëvalueerd. Hij geeft aan het een goed idee te vinden om 
te onderzoeken of daar kpi’s gebruikt kunnen worden. 
De jongeren willen zelf dat het voorzitterschap rouleert. Dat kan 
samen met de jongeren nog nader afgewogen worden.  
Omwonenden ontvangen binnen een week informatie over het plan 
en een uitnodiging voor een bijeenkomst direct na de vakantie. 
 
Besluitvorming 
De raad besluit zonder stemming 
1.1 Kennis te nemen van het startplan stedelijk jongerencentrum 

Assen (bijlage 1). 
1.2 In te stemmen met de aankoop van het pand aan de Jan 

Fabriciusstraat 4 (het voormalige ING-pand) als locatie voor het 
stedelijk jongerencentrum. 

1.3 Het beschikbaar stellen van een investeringskrediet van € 1,93 
miljoen voor de aanschaf en het gebruiksklaar opleveren van de 
locatie. 

1.4 Het opnemen van de exploitatielasten voor de realisatie van een 
stedelijk jongerencentrum in de begroting 2026 en verder. De 
totale structurele last van het voormalige ING-pand bedraagt 
inclusief personeel €548.000 per jaar. 
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1.5 Een bedrag van €150.000 per jaar beschikbaar te stellen voor 
personele lasten voor 2026 en 2027. 

1.6 Een amortisatiereserve jongerencentrum in te stellen en in deze 
reserve een bedrag van €1,64 miljoen te storten en deze ten 
laste te brengen van de algemene reserve. 

1.7 Jaarlijks een bedrag van € 58.000 te onttrekken uit de 
amortisatiereserve jongerencentrum en deze ten gunste te 
brengen van de exploitatie. 

1.8 De begroting 2025 te wijzigen met de 12e begrotingswijziging. 
  Mw. Van Brakel (Lijst Van Brakel) verlaat de vergadering, waarmee 

voor de rest van de vergadering 32 raadsleden aanwezig zijn. 
10.  Rekenkameronderzoek 

armoede en 
ongelijkheid in Assen 
 

Vooraf 
De rekenkamer voor Assen heeft onderzoek gedaan naar armoede 
en ongelijkheid. Op 27 maart hebben de onderzoekers hun 
bevindingen en aanbevelingen gepresenteerd. 
 
Debat 
Voor veel fracties mist het onderzoek scherpte in de analyse en 
concrete vervolgstappen. De reactie van het college is wel 
herkenbaar. Stadspartij PLOP ziet daar graag aan toegevoegd dat 
aan betrokken mensen in de stad gevraagd wordt of ze geholpen 
zijn. 
Wethouder Staal benadrukt dat het, onder regie van de gemeente, 
om de mensen zelf draait. Dat is ook de basis voor het nieuwe 
armoedebeleid dat in september in de raad besproken kan worden.  
 
Besluitvorming 
De raad neemt het voorstel aan 
• met 27 stemmen voor van ChristenUnie, ASSEN CENTRAAL, 

PvdA, VVD, GroenLinks, D66, SP, CDA en Leefbaar Assen 
• met 5 stemmen tegen van Stadspartij PLOP 
 
De raad besluit: 
1.1 De aanbevelingen uit het rekenkamerrapport Armoede en 

ongelijkheid in de gemeente Assen over te nemen. 
1.2 Deze aanbevelingen te betrekken bij toekomstige 

besluitvorming rondom armoedebeleid. 
1.3 Het college van B&W opdracht te geven om uitvoering te geven 

aan de in het rapport gedane aanbevelingen en deze te 
verwerken in de hernieuwing van het armoedebeleid. De raad 
hierbij te informeren over de manier waarop de aanbevelingen 
zijn opgepakt. 

11.  Actualisatie Kadernota 
Cultuur 

Vooraf 



 
BESLUITENLIJST 

 
Raadsvergadering 
Van 17 april 2025 

 
 Pagina 6 van 9 

 

 Het huidige beleid “Assen cultuurt” loopt van 2021 tot en met 2025. 
Dit beleid is geëvalueerd. Op basis daarvan wordt een 
geactualiseerd beleid voor de periode 2025-2028 voorgesteld. 
 
Debat 
In grote lijnen kunnen de fracties zich vinden in het doortrekken van 
het huidige beleid. Verschillende fracties doen een oproep aan het 
college voor de uitvoering van het beleid. Dat gaat over een meer 
faciliterende dan initiërende rol te nemen (VVD), in gesprek gaan 
met jongeren (VVD), snel ruimte bieden aan broedplaatsen en 
ateliers (GroenLinks), de kansengelijkheid niet laten verslappen 
(D66), oog houden voor “opgroeien met kunst” en ”kunst voor 
iedereen”, betrokkenheid van onderwijs en kindervang (CDA) en via 
interne rapportages de raad periodiek op de hoogte houden (ASSEN 
CENTRAAL).  
 
Wethouder Ten Oever antwoordt dat het college de nodige partijen 
betreft bij het cultuurbeleid, nadrukkelijk ook het onderwijs en de 
jongeren. Het college zal de raad op de hoogte houden via 
bijvoorbeeld kwartaalbijeenkomsten. 
 
Besluitvorming 
De raad besluit zonder stemming: 

De geactualiseerde ‘Kadernota “Assen Cultuurt” 2021-2025 
Actualisatie 2025-2028’ vast te stellen. 

12.  Motie vreemd aan de 
orde – Ondersteuning 
maatschappelijke 
ontmoetingsplek 
Marsdijk 

Vooraf 
Inwoners van Marsdijk willen gezamenlijk een pand kopen om daar 
een ontmoetingsruimte van te maken. Dat kan alleen met financiële 
steun van de gemeente. Het college heeft een verzoek om steun 
afgewezen. Omdat de gemeenteraad in het verleden duidelijk haar 
steun heeft uitgesproken voor méér ontmoetingsruimte in Marsdijk, 
en het ondersteunen van bewonersinitiatieven, dient mw. Drenthe 
(SP) mede namens ChristenUnie, PvdA, GroenLinks en CDA een 
motie in. De motie luidt als volgt: 

Wij geven het college opdracht om: 
• Een eenmalige subsidie van maximaal €450.000 toe te kennen aan 

Marsdijk Bloeit/Assen Bloeit ten behoeve van de aankoop van de 
Opstandingskerk; 

• Deze subsidie te dekken uit de algemene middelen, inclusief de 
benodigde begrotingswijziging en onttrekking uit de algemene 
reserve; 

• De subsidieverlening juridisch en financieel zorgvuldig vorm te 
geven, zodanig dat het publieke belang gewaarborgd is en risico’s 
beheersbaar blijven, 
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• De gemeenteraad te informeren over het uiteindelijke 
subsidiebesluit, de daarbij behorende voorwaarden en voortgang in 
de realisatie. 

 
Debat 
Alle fracties zien het belang van de Opstandingskerk voor de wijk. 
Alle fracties hebben ook waardering voor het initiatief vanuit de 
inwoners. De indieners van de motie benadrukken dat een 
eenmalige bijdrage van de gemeente een groot verschil in de wijk 
gaat maken, de eerdere toezeggingen en beloftes concreet maakt 
en vooral een groot vertrouwen naar de inwoners uitstraalt. De 
andere partijen wijzen op de zakelijke kant: het gaat om een 
vastgoedcontract met een kerkelijke instelling onder ongunstige 
voorwaarden. Zij zien graag naar andere manieren om het initiatief in 
de wijk te faciliteren.   
 
Wethouder Broekema benoemt dat de gemeente vanaf begin 2024 
in gesprek is met de initiatiefnemers in Marsdijk om hen op een 
goede manier te helpen. Die gesprekken lopen nog steeds, met 
name gericht op het medegebruik van De Dissel. De inzet van de 
gemeente is daar nog steeds op gericht. 
 
Besluitvorming 
Stemverklaring mw. Van de Meulen (individuele verklaring): mw. Van 
de Meulen stemt, in afwijking van de rest van de fractie, in met de 
motie omdat het een goed initiatief is waar ze niet op tegen kan zijn. 
Stemverklaring mw. De Rijke (Leefbaar Assen): de fractie volgt de 
lijn van de VVD. 
 
De raad verwerpt de motie 
• met 15 stemmen voor van ChristenUnie, PvdA, GroenLinks, SP, 

CDA en raadslid Van der Meulen (ASSEN CENTRAAL) 
• met 17 stemmen tegen van Stadspartij PLOP, de overige 

raadsleden van ASSEN CENTRAAL, VVD en D66 en Leefbaar 
Assen 
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Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raad van de gemeente Assen op 21 mei 
2025 
 
Voorzitter: M.L.J. Out 
Griffier: J. de Jonge  
 
{{esl:Signer1:SignerName:size(200,50)}} 
 
{{esl:Signer1:capture:size(200,50)}} 
 
 
{{esl:Signer2:SignerName:size(200,50)}} 
 
{{esl:Signer2:capture:size(200,50)}} 
 
 

 
  

13.  Sluiting  
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PRESENTIELIJST 
Naam  Fractie  Aanwezig    Naam  Fractie  Aanwezig 
Raadsleden    Griffiers   

Mw. A.J. de Ruiter-Dekker Stadspartij PLOP Ja  Dhr. J. de Jonge Griffier grf 

Dhr. C.M.V. Boonzaaijer Stadspartij PLOP Ja  Dhr. A. Erkens plv. Griffier Ja 

Dhr. A.A. Dik Stadspartij PLOP Ja  Mevr. M. Oenema Raadsadviseur Ja 

Dhr. H. Santing Stadspartij PLOP Ja     

Mw. J. Booij-Venekamp Stadspartij PLOP Ja  Collegeleden   

Dhr. B.J. Weening ChristenUnie Ja  Dhr. M.L.J. Out Burgemeester vz 

Mw. J. van der Mark-Leijssenaar ChristenUnie Ja  Dhr. B.J. ten Oever Wethouder Ja 

Dhr. J.N. Setz ChristenUnie Ja  Dhr. C.J. Staal Wethouder Ja 

Dhr. S.C. van Luijk ChristenUnie Ja  Dhr. A. Smit Wethouder Ja 

Dhr. T.S. Medemblik ChristenUnie Ja  Dhr. M.F. Rasker Wethouder Ja 

Dhr. J. Talens Assen Centraal Ja  Dhr. J. Broekema Wethouder Ja 

Dhr. L.G.J. Rengers Assen Centraal Ja  Dhr. T. Dijkstra Gemeente Secr. ja 

Mw. P. van der Meulen-ter Braake Assen Centraal Ja     

Dhr. H. van der Wal Assen Centraal Ja  Ambtenaren/Insprekers   

Dhr. C.H.M. Otto Assen Centraal Ja     

Dhr. A. Zwikker Assen Centraal Ja     

Dhr. S.J. Bakker PvdA Ja     

Dhr. O.S. Omar PvdA Ja     

Dhr. W. Bouwmeester PvdA Ja     

Dhr. B. Homan VVD Ja     

Dhr. M.A. Hasslacher VVD Ja     

Mw. S. Alberts VVD Ja     

Dhr. S. Bakker GroenLinks Ja     

Mw. H.T. Haan GroenLinks Ja     

Dhr. P.R. van der Kolk-Kruithof GroenLinks Ja     

Mw. A. Bornkamp D66 Ja     

Mw. D.J. van de Kant D66 Ja     

Dhr. D.M. Klingenberg D66 Ja     

Dhr. R. Witteman CDA Ja     

Mw. I.A. Trul-Kreuze CDA Ja     

Mw. J. Drenthe SP Ja     

Mw. A. de Rijke-Criens Leefbaar Assen Ja     

Mw. T.C. van Brakel-Engberts Lijst Van Brakel t/m 9     

       

 


